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Forslag til vedtak 
Saken legges frem uten forslag til vedtak. 
 
 
Behandling: 

• Leder orienterte om en henvendelse som angår Tronfjellveien. Utvalget diskuterte om 
saken er en sak for kontrollutvalget. I den forbindelse ble habilitet for medlemmer i 
utvalget tatt opp: 

  
Habilitet. 
Kristiansen er eier i et av sameiene som inngår i et rettsforlik fra Jordskiteretten fra 2020. 
Utvalget tok stilling til hennes habilitet. Hun ble ansett som inhabil etter forvaltningsloven § 6 
andre ledd.  
Sagplass sitter i samme styre som en av partene i forliket, Gjermundshaug, og har også 
kontakt på fritiden ellers. Utvalget anså Sagplass for inhabil, jf fvl. § 6 andre ledd. 
Omforent forslag til vedtak, av representantene Kveberg, Eggset og Fanebust: 

1. Sekretariatet vurderer nærmere om saken kan være en sak for kontrollutvalget, på 
grunnlag av mottatte dokumenter i saken 

2. Når vurderingen foreligger, avklares det med leder av kontrollutvalget om 
kommunedirektøren skal bes om en skriftlig og ev muntlig orientering. 

  
 
Vedtak: 

1. Sekretariatet vurderer nærmere om saken kan være en sak for kontrollutvalget, på 
grunnlag av mottatte dokumenter i saken 

2. Når vurderingen foreligger, avklares det med leder av kontrollutvalget om 
kommunedirektøren skal bes om en skriftlig og ev muntlig orientering. 

 
Saksopplysninger 
Hensikten med denne saken er at utvalgets medlemmer kan drøfte og fremme innspill til 
saker og forhold som kontrollutvalget kan ta tak i, eller diskutere om å få utredet en sak til et 
fremtidig kontrollutvalgsmøte. Da kan forslag om å sette opp saken fremmes i denne sak.  
Eksempel på tema som kan tas opp:  
• Deltagelse på kurs/konferanse  
• Forhold i kommunen som medlemmene har behov for å drøfte  
• Ønske om orientering knyttet til et saksområde fra kommunedirektør eller sekretariatet i et 
fremtidig møte.  
  
Utvalgets medlemmer oppfordres til å si fra om de har noe til saken i starten av møtet. 
Det er ikke meldt inn noen tema til sekretariatet på forhånd. 
 
 


